
PROJEKT 

 

 

 

Uchwała Nr LV/466/23 

Rady Miejskiej w Brzostku 

z dnia 23 lutego 2023 roku 

 

 

 

 

w sprawie: nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie Funduszu Sołeckiego w budżecie gminy 2024 roku.  

 

 

 

 

Na podstawie art.7 ust. 1 pkt 17 i art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2023 r., poz. 40) i art. 2 ust. 1, 2 i 4 ustawy z dnia 21 lutego 2014 r. o funduszu sołeckim (Dz. 

U. z 2014 r., poz. 301) - Rada Miejska w Brzostku u c h w a l a, co następuje: 

 

 

§ 1.  Nie wyraża się zgody na wyodrębnienie środków Funduszu Sołeckiego w budżecie gminy Brzostek na 

       2024 rok. 

 

§ 2.  Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Brzostku. 

 

§ 3.  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

UZASADNIENIE 

 

 Ustawa z dnia 21 lutego 2014 r. o funduszu sołeckim (Dz. U. z 2014 r. poz. Nr 301) 

wprowadziła mechanizmy dostępne dla wszystkich sołectw tworząc te same możliwości, 

mechanizmy działania (w wielu gminach w Polsce sołectwa nie dysponowały żadnymi 

środkami finansowymi). Sołectwa wsparte funduszem mogą być wyposażane w infrastrukturę 

na rzecz ogólnego użytku, mieszkańcy mogą organizować się i tworzyć inicjatywy społeczne 

dążąc do poprawy życia społecznego w danym sołectwie, poprawiać jego jakość itp. 

 Zgodnie z art. 2 ust. 1. ustawy o funduszu sołeckim rada gminy rozstrzyga o 

wyodrębnieniu w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki podejmując uchwałę, 

która wyraża zgodę albo nie wyraża zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. Każdego 

roku z mieszkańcami poszczególnych sołectw omawiany jest zakres zadań przewidziany w 

danym roku budżetowym do realizacji w każdej wsi. Utworzenie funduszu sołeckiego 

spowoduje zmniejszenie środków budżetowych na zadania uchwalone przez Radę Miejską w 

Brzostku, wynikające ze strategii i z WPF. Rozdrobnienie środków i wykorzystywanie ich na 

małe projekty ustalone przez poszczególne sołectwa może spowodować spowolnienie realizacji 

zadań strategicznych realizowanych przy udziale środków unijnych. 

 Burmistrz Brzostku nie widzi potrzeby tworzenia wyodrębnionego funduszu, ponieważ 

bieżące i inwestycyjne zadania w poszczególnych miejscowościach gminy realizowane są na 

bieżąco. Obecny system wydzielania środków do dyspozycji sołectw w ramach budżetu gminy 

jest korzystniejszy dla sołectw i obejmuje wszystkie miejscowości. 


